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VRAAG 7 

  

GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 
 

INDIENING VRAAG* 

 
Voor behandeling in de gemeenteraad van 29/11 e.k. 

 
 
Indiener : Marc HENDRICKX & Freya PERDAENS (N-VA) 
 

Vraag: “De Warmste Week” in Mechelen, lokale standhouders voor schut 

 
Toelichting  
 

Mechelen heeft sinds jaar en dag een mooie, gezellige en vooral lucratieve kerstmarkt voor 
de vele ondernemers en vzw’s die er een standje bemannen. De afgelopen paar jaar werd 

reeds geëxperimenteerd met andere locaties dan de klassieke bezetting op de Grote Markt. 
Dit jaar werd dat experiment verder gezet.  
Voor 7 november moesten de kandidaturen ingediend worden om kerstmarkten te 
organiseren in de wijken en dorpen. Een actie waar de verenigingen, clubs en standhouders 

die de jaarlijkse kerstmarkt bezetten geen bericht van kregen. Het passeerde zelfs eerder 
geruisloos.  
 
Gisterochtend werd dan toch aan de gebruikelijke standhouders op de Kerstmarkt een korte 

mail verstuurd met de melding dat de Kerstmarkt dit jaar niet doorgaat, maar dat de 
“Warmste Week” een waardig alternatief zal zijn en die organisatie die plaatsen invult die 

anders dus door lokale verenigingen, clubs en standhouders allerhande worden ingevuld. 
Vele reacties van teleurstelling en ontgoocheling zijn inmiddels al gevolgd. 
 
 

Vraag   
 

Hoeveel wijken en dorpen tekenden in op de organisatie van een kleine kerstmarkt?  
Met welke standen zullen deze kerstmarkten bezet worden?  

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:13
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Waarom werd gekozen om niet van bij de start van dat project ook de kans te bieden 

aan de vele Mechelse ondernemers en vzw’s die normaal een standje hebben op de 
standaard kerstmarkt?  
 
Kon geen andere locatie gevonden worden voor “de Warmste Week”? 

Kon men aan de reguliere standhouders niet gevraagd hebben om samen mee na te 
denken over een oplossing? 
Waarom werd zo lang gewacht om dit (sec) mee te delen aan de reguliere 
standhouders? 
 

 
        Datum : 24/11/2021 
        Naam :  Marc HENDRICKX (N-VA) 

 & Freya PERDAENS (N-VA) 

 
* indiening uiterlijk 5 dagen vóór de vergadering (voor een vergadering op maandag is dit uiterlijk op woensdag vóór 
de dag van de zitting van de gemeenteraad vóór 18.00 uur), bij voorkeur vroeger teneinde de administratie toe te laten 

het voorstel te onderzoeken. 

De indiening dient in samenspraak met- of door -de fractieleider ingediend te worden, ten einde de beperking op basis 

van de grootte van de fracties van het aantal in te dienen vragen per zitting, te kunnen bewaken: 

- Fracties met minder dan 2 leden: maximaal 1 vraag per zitting; 

- Fracties met minder dan 5 leden: maximaal 2 vragen per zitting; 
- Fracties met minder dan 10 leden: maximaal 3 vragen per zitting 

- Fracties met meer dan 10 leden: maximaal 5 vragen per zitting. 

(Toepassing artikel 10 §4 van het Huishoudelijk reglement van de gemeenteraad, goedgekeurd in zitting van 29 april 

2019) 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  

mailto:gemeenteraad@mechelen.be

